
Zápisnica zo zasadnutia Komisie mediálnej zo dňa 24.8. 2023 
 
Prítomní členovia komisie: Mikuláš Sliacky, Juraj Štekláč, Pavol Jančovič, Maroš Repík, Anka 
Hnátová (online) 
Neprítomný (ospravedlnení): Petra Ázacis, Lukáš Jurko 
Tajomník: Lucia Marcinátová 
Hostia: Martin Zaťovič (starosta), Danka Šoporová (sociálne siete), Robo Lattacher 
(videotvorba) 
 
Návrh programu 
0. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu rokovania. 
1. Dúbravské noviny – posledné vydané číslo. 
2. Videotvorba a sociálne siete mestskej časti za júl, august 
3. Rôzne 
 
K bodu 0.: 
Predseda komisie privítal členov a otvoril rokovanie. Vzhľadom na časové okolnosti hostí 
navrhol výmenu bodov 1. a 2. Program zasadnutia bol s navrhnutou zmenou schválený, s tým, 
že sa vymenilo poradie bodov. Pôvodný bod 2. o videotvorbe bol prvým bodom rokovania 
komisie pre prítomnosť tvorcu video príspevkov Roba Lattachera. 
 
Hlasovanie: 
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
K bodu 1.:  Videotvorba a sociálne siete mestskej časti za júl, august 
Mediálna komisia debatovala o sledovanosti videí a príspevkov na sociálnej sieti.  
Maroš Repík sa venoval analýze videopríspevkov a ich technickej a zvukovej kvalite. Hovoril 
tiež o použitej hudbe, redaktora Roba Lattachera upozornil na práva použitia hudby a na 
dĺžku niektorých príspevkov. „Tri a pol minúty o bubnovačke je priveľa.“ 
Opätovne pripomenul aj používaný zastaraný font a písmo v titulkoch.  
O kratších príspevkoch a pozornosti divákov hovoril i Pavol Jančovič. „Ľudia majú kratšiu 
pozornosť, natočili sme počas kultúrneho leta niekoľko videí na ukážku, že sa to dá robiť aj 
inak.“ 
Komisia debatovala o sledovanosti týchto „neoficiálnych“ príspevkov, ktorá bola 
niekoľkonásobne vyššia. 
Predseda komisie Juraj Štekláč otvoril opätovne tému grafiky vo videách, typografie 
a potrebného zjednotenia  - videotvorba, DN, DKD a iné komunikačné výstupy mestskej časti. 
 
Uznesenie: Mediálna komisia vzala videotvorbu na vedomie, vyjadrila nespokojnosť 
s technickou stránkou videí.  
Odporúča kratšie príspevky, školenie pre externého spolupracovníka na videotvorbu 
a vytvorenie grafických pravidiel a využitia dizajnmanuálu v dúbravských médiách 
a komunikácii. 
 
 



Hlasovanie: 
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
K bodu  2.: Dúbravské noviny 
Členovia komisie debatovali o pripravovanom čísle Dúbravských novín. Vyzdvihli dôležitosť 
témy čísla a servisné spracovanie informácií o pripravovaných voľbách. 
Miky Sliacky ocenil vtipný perex a stĺpček na titulke, hovoril o vhodnom textovom zhrnutí čísla 
v úvodníku, ktoré by mohlo byť pravidelné.  
Upozornil na úradné formulácie v téme o MHD a tiež koncipovanie článku o mladom plavcovi, 
kde novú informáciu o úspechoch plavca zaradil redaktor Jozef Petrovský až na záver textu. 
Šéfredaktorka Dúbravských novín si tieto pripomienky osvojila a zapracovala. 
Anka Hnátová vyzdvihla článok o druhom psom výbehu a vysvetlenie, čo robí špeciálny 
pedagóg, sociálny pedagóg a školský psychológ.  
Členovia komisia ocenili užitočnosť prehľadu voľnočasových aktivít pre deti. 
 
Uznesenie: Komisia prediskutovala kvalitu Dúbravských novín a  pripravované číslo zobrala 
na vedomie. 
 
Hlasovanie: 
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
K bodu 3 – Rôzne 
V bode Rôzne nemali členovia komisie žiadne pripomienky a návrhy. 
 
Záver:  
Predseda komisie poďakoval členom za účasť a ukončil rokovanie komisie. 
 
V Bratislave dňa 28.8. 2023 
 
Zapísala:             Overil: 
Mgr. Lucia Marcinátová            MUDr. Juraj Štekláč, PhD., MPH 
tajomníčka komisie            predseda komisie 
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